
Zápis z jednání Výkonného výboru
eského horolezeckého svazu

1

Místo jednání: Ostrov Datum: 17.-18.6. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 22
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, Valentová
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka; omluven Wolf
RK - Vévoda
Sekretariát – Valentová
Hosté: D. Gladis (Anexe), p edsedové a lenové OVK Tisá a OVK Severozápadní echy, provozovatel
webu Skalní oblasti Z. Strnad

ílohy:
íští jednání: 25.-26.8. 2011, Teplice nad Metují

. Popis Vlastník Termín
Kontrola pln ní úkol
VV konstatoval, že úkoly uložené na p edchozím jednání VV byly
zcela nebo áste  spln ny. Dokon it je t eba koncepci
nesout žního sportovního lezení (Z. esenek), zp sob ú tování
pln ní od partner  (J. Bloudek) a smlouvu o spolupráci se
Smíchovským festivalem alpinismu (B. Valentová).

esenek
Bloudek
Valentová

íští jednání
VV

1. Systém Skalní oblasti
Jednání se zú astnil provozovatel systému Skalní oblasti Z. Strnad.

edm tem diskuse byla tato témata: Zve ej ování dat o úrazech na
webu Skalní oblasti, propojení informací z historie lezení s webem
Skalní oblasti, informace z oblasti ochrany p írody na webu Skalní
oblasti a využití systému Skalní oblasti pro AOPK.

2. Setkání s  OVK Tisá a OVK Severozápadní echy
edm tem diskuse se leny OVK byla hlavn  tato témata:
ehlášení PP Tisá, problémy s porušováním pravidel lezení hlavn

ze strany N mc , shromaž ování vrcholových knížek v D ínském
archivu, problém slackline a boulderingu, instalace informa ních
tabulí na Bo eni.

- -
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3. Marketingová innost HS
Jednání se zú astnil D. Gladiš ze spole nosti Anexe, která pro HS
zajiš uje marketing. D. Gladiš seznámil VV s dosavadními
zkušenostmi v oblasti marketingové innosti a upozornil, že
marketingový potenciál HS se zásadn  odvíjí od toho, jakou
propagaci je HS schopno potenciálním partner m nabídnout.
Z dosavadních zkušeností vyplývá, že pro partnery je nejzajímav jší
propagace v Ro ence HS, na webu HS a na bannerech
a inzerátech HS, které jsou umíst ny u mediálních partner HS.
VV schválil návrh na vytvo ení sít  lezeckých st n, se kterými bude

HS více spolupracovat a prost ednictvím nichž bude nap .
distribuovat Ro enku i jiné materiály HS. Spolupráci zajistí
D. Gladiš.
VV rozhodl, že v rámci podzimního veletrhu Sportlife bude
realizováno setkání s nyn jšími i potenciálními partnery HS. Zajistí
P. Resch.
VV vzal na v domí informaci P. Resche o p íprav  tiskové
konference HS, která se bude konat 30.6. v Praze ve spolupráci
s agenturou Czech Tourism.
VV rozhodl, že v zájmu propagace sout žního lezení bude využit TV

enos z MS v Arcu, zajistí Resch ve spolupráci s Komisí sout žního
lezení dosp lých.

Gladiš
Resch

spolupráce se
st nami –

hem 3.Q
setkání s
partnery –
11/2011
TV p enos z
Arca - ihned

4. Spolupráce se Smíchovským festivalem alpinismu
VV vzal na v domí informaci o p íprav  spolupráce se Smíchovským
festivalem alpinismu, zejména p i vyhlašování výsledk  sout že
Horolezec roku. Podmínky spolupráce budou domluveny do konce
zá í a poté bude uzav ena smlouva o spolupráci. Zajistí
B. Valentová.

Valentová zá í 2011

5. Podpora MHFF v Teplicích nad Metují
VV rozhodl, že MHFF v Teplicích nad Metují poskytne podporu
v podob  daru ve výši 20 tisíc K . Darovací smlouvu p ipraví
a zaslání pen z zajistí B. Valentová.

Valentová do 30.6. 2011

6. Podpora údržby pomníku eských horolezc  v Peru
VV rozhodl, že na žádost Ministerstva zahrani ních v cí R
poskytne 3.000 K  na rekonstrukci pomníku eských horolezc
v Peru (celkové náklady jsou cca 12 tisíc K ). Odpov  MZV a
zaslání pen z zajistí B. Valentová.

Valentová ihned

7. Metodický seminá  pro lezeckou ve ejnost
J. Uherka informoval o zám ru Metodické komise uspo ádat v íjnu
2011 metodický seminá  pro lezeckou ve ejnost, který bude zam en
na bezpe nost lezení a bude sloužit k propagaci HS. Organizací
akce je pov en J. Uherka, který p ipraví do 30.6. podrobný návrh
programu. Na realizaci metodického seminá e bude s Metodickou
komisí spolupracovat sekretariát a Komise pro média a marketing.

Uherka
sekretariát
Metodická
komise
Komise pro
média a
marketing

program - do
30.6.
pr žn  do
termínu
seminá e

8. Nové pr kazy HS
VV schválil návrh na úpravu lenských pr kaz HS s hlavním cílem
zrušit samostatné pr kazy instruktor  a vložit tuto informaci na
lenské pr kazy. V této souvislosti rozhodl o celkové obsahové i

grafické úprav lenských pr kaz  v etn  možnosti využití árového
kódu. B. Valentová zjistí finan ní a asové možnosti realizace zm ny
lenských pr kaz  a bude informovat VV, zda bude možno provést

zm nu již od roku 2012.

Valentová íští jednání
VV
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9. erpání rozpo tu HS
J. Bloudek informoval VV o erpání rozpo tu i vývoj p íjm
a konstatoval, že vývoj odpovídá p edpoklad m. Vyzdvihl p edevším
pozitivní vývoj v plánovaných p íjmech z lenských p ísp vk , které
v polovin ervna dosáhly 99% plánované výše.

- -

10. Koncepce práce s mládeží
VV se seznámil s dopln ným návrhem koncepce mládeže a uložil
J. Uherkovi dopracovat koncepci do p íštího jednání VV tak, aby
koncepce obsahovala oblast sout žního lezení mládeže (ve
spolupráci s M. Dichtlovou) a umožnila více zp ístupnit vzd lání
len m HS, kte í se starají o mládež.

VV dále J. Uherkoví uložil p ipravit do konce íjna návrh základní
informa ní brožury pro mládež, která bude prezentovat HS
a základy bezpe ného lezení.

Uherka do p íštího
jednání VV
do 31.10.
2011

11. Kombinované lenství HS – OEAV
VV schválil vypsání výb rového ízení na kombinované lenství na
rok 2012 a uložil B. Valentové vyhlásit výb rové ízení
prost ednictvím webu HS nejpozd ji 24.6. 2011, s uzav ením
výb rového ízení k 15.8. 2011.

Valentová 24.6.2011

12. Koncepce HS – rozši ování lenské základny
VV diskutoval možnosti rozší ení lenské základny. Zájmem HS je
získat pro lenství v HS n které skupiny, které se lezení v nují, ale
leny HS nejsou: Jedná se zejména o sportovní lezce a skalka e,

o mládež, vysokohorské turisty a lidi, kte í se ú astní innosti oddíl
HS, ale leny HS nejsou.
lenství mládeže – bude vypracován projekt mládežnických oddíl .

Návrh projektu mládežnických oddíl  p ipraví P. Resch, J. Bloudek a
J. Uherka do p íštího jednání VV s tím, že systém bude realizován
od roku 2012.
Skalka i a sportovní lezci – oslovení této kategorie prost ednictvím
um lých st n, zajistí D. Gladiš.
Noví lenové oddíl  – bude vypracován postup, jak podpo it oddíly,
do nichž vstupují noví lenové, do p íštího jednání p ipraví
J. Bloudek a P. Resch.
Vysokohorští turisté – užší marketingová spolupráce s vít zem
výb rového ízení na kombinované lenství. Po ukon ení
výb rového ízení zajistí P. Resch a J. Bloudek.

Bloudek,
Resch, Uherka

Gladiš

Bloudek, Resch

lenství
mládeže -

íští jednání
VV

spolupráce s
lezeckými
st nami -

hem 3.Q

noví lenové
oddíl  – p íští
jednání VV
VHT - po
ukon ení
výb rového
ízení na

kombinované
lenství

13. Informace o p íprav  nového webu HS
P. Resch informoval, že bylo zadáno programování ásti webu pro
komisi historie.

- -

14. Traditional Climbing - UIAA
VV vzal na v domí iniciativu Mountaineering Commission UIAA
podporující zachování tradi ního lezení s vlastním jišt ním, spolu se
žádostí, aby lenské asociace poskytly UIAA informace o tradi ním
lezení ve svých zemích. Poskytnutí informací za R, zejména za
pískovcové lezení, zajistí B. Valentová, ve spolupráci s J. Vogelem,
V. Wolfem a Z. esenkem.

Valentová
Wolf
Vogel

esenek

do 30.6.

15. Lezecký park v Alkazaru
P. Resch seznámil VV s návrhem smlouvy na vybudování lezeckého
parku v Alkazaru. VV návrh smlouvy schválil a pov il P. Resche
dopracováním smlouvy v intencích díl ích p ipomínek vznesených
na jednání VV. Zajišt ním realizace lezeckého parku do 31.8. 2011
je pov en P. Resch.

Resch ihned a dále
do 31.8.2011
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16. Mezinárodní lezecký kemp na eských píscích
VV schválil zám r uspo ádat v roce 2012 mezinárodní lezecký kemp
na eských pískovcových skalách a rozpracování zám ru uložil
Z. esenkovi.

esenek íští jednání
VV

17. Schválení smluv
VV jednomysln  schválil smlouvu o sou innosti mezi HS
a Královéhradeckým krajským sdružením STV (podpora pro
krajské sdružení HS), smlouvu o zabezpe ení provozu a údržby
horolezecké st ny (pro HO Sušice) a smlouvu o spolupráci se
spole ností Elevation (poskytnutí slev pro leny HS v hotelu
Sliezsky dom ve Vysokých Tatrách). Informaci o slev  na Sliezskom
dom  zve ejní na webu HS B. Valentová.

Valentová ihned

18. Možnosti registrace tuzemských závod
VV diskutoval pozici HS ve vztahu k organizování tuzemských
závod  a rozhodl, že HS je organizátorem M R, P a pop .
dalších tuzemských závod , s tím, že realizaci jednotlivých závod
sv uje na základ  smlouvy po adatel m. Pozice HS jako
organizátora tuzemských závod  bude zakotvena ve stanovách HS
a v provád cích p edpisech vztahujících se k závod m. Realizaci
zajistí p edsedové dot ených a v rámci úpravy stanov B. Valentová.

Binter,
Dichtlová, Jirsa,
Lienerth
Valentová

úprava
provád cích

edpis  -
ihned
úprava stanov
- VH HS
2012

19. Schválení nové organiza ní složky HS
VV schválil registraci základní organiza ní složky HS . 578 a
. 579.

- -

20. Snížení registra ního poplatku pro oddíly
VV rozhodl, že registra ní poplatek pro ZOS bude od roku 2012
snížen na 800 K , aby v d sledku snížení vstupního poplatku pro
individuální leny nedošlo ke znevýhodn ní oddíl . Zve ejn ní
informace a realizaci zajistí sekretariát.

sekretariát od roku 2012

21. Výstupy roku
VV schválil vyhlášení sout že Výstupy roku 2011, jejíž výsledky
budou vyhlášeny na MHFF v Teplicích nad Metují. Pravidla sout že
budou vyhlášena neprodlen  na webu HS a webech mediálních
partner , oslovení p edsed  dot ených komisí a celou organizaci
sout že zajistí Z. esenek ve spolupráci s B. Valentovou.

esenek
Valentová

ihned a
pr žn  do
vyhlášení
výsledk
sout že

22. Nákup film  z historie horolezectví
VV schválil nákup film  z historie horolezectví, s tím, že výb r film
i financování nákupu je v kompetenci p edsedy historické komise
J. Nováka. Kupní smlouvu, ve které musí být ešeny možnosti
dalšího nakládání s filmy, p ipraví sekretariát.

Novák
sekretariát

ihned

23. Recipro ní program UIAA
VV vzal na v domí informaci o recipro ním programu UIAA týkajícím
se ubytování na horských chatách pro leny horolezeckých
organizací sdružených v UIAA. Možnosti využití programu posoudí
VV na svém p íštím jednání, podklady zajistí B. Valentová.

Valentová do p íštího
jednání VV

24. Výzva – dárcovství kostní d en
VV rozhodl, že na podn t A. Ondry bude na webu HS zve ejn na
výzva týkající se dárcovství kostní d en . Zajistí B. Valentová.

Valentová do 24.6.2011

25. Informace o žádosti eského spolku horských pr vodc  o
vstup do UIAA
VV vzal na v domí informaci o zájmu eského spolku horských
pr vodc  vstoupit do UIAA.

- .

Schválil: Z. Hrubý


